



## 九月份通告二十 全面半天復課時間表更新

### (一) 全面半天復課

教育局宣佈由 29/9/2020 開始，全港學校回復半天面授課。

### (二) 配合學習需要，更新上課時間表

把下午第四節課堂改為早上進行，以擴大面授課的效益，詳情如下：

8:05-8:15	班主任節	回校面授課
8:15-9:15	第一節課	
9:15-9:35	小息 1	
9:35-10:35	第二節課	
10:35-10:55	小息 2	
10:55-11:55	第三節課	
11:55-12:15	小息 3	
12:15-13:15	第四節課	
13:15-14:30	午膳	
14:30-15:30	第五節 補課及課後支援	家中網課 補課及課後支援安排 跟舊網課時間表編排，沒有更改。

### (三) 照顧來不及回家繼續下午網課的學生

若居處遠離學校，來不及回家午膳後參與下午網課的學生，可在午膳後，到 6 樓電腦室繼續下午網課，待補課及支援班結束後回家。

午膳時，須注意防疫措施，包括：保持社交距離、餐後盡快戴口罩。

#### (四) 申請口罩

教育局及學校考慮到在分階段恢復面授課堂時，有個別家庭為子女準備額外口罩可能會遇到困難，故此學校計劃向有需要的學童派發由教育局提供之口罩 1 盒。如有此需要的家庭，請填妥電子回條。

以上通告  
學生家長/監護人

校長

校長

陳珮珊謹啟

林志江謹啟

二零二零年九月二十五日



回 條( 九月份通告二十/全面半天復課時間表更新 )  
( 請於 2020 年 9 月 28 日或之前簽回 )

1. 本人  已詳閱九月份通告二十及知悉有關安排。/  對本通告有不明白的地方，並欲提出意見：  
\_\_\_\_\_
2.  本人子女 有充足交通及午膳時間，能夠在家進行網課。  
 本人子女 居處遠離學校，沒有足夠交通及午膳時間，因此須留校繼續下午網課。
3.  本人 欲向校方申請口罩一盒。  
 本人 不需向校方申請口罩一盒。

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班 別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_ 家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_



**20<sup>th</sup> Notice for September**

**Whole-school half-day school resumption schedule updates**

25<sup>th</sup> September, 2020

Dear Parents/Guardians,

**(1) Whole-school half-day school resumption**

The Education Bureau has announced that beginning from 29<sup>th</sup> September 2020, all schools in Hong Kong must resume half-day face-to-face classes.

**(2) An updated timetable to cater to learning needs**

In order to extend the benefits of face-to-face classes, the 4<sup>th</sup> lesson, which was originally in the afternoon, will be rescheduled to the morning. The details are as follow:

8:05-8:15	Class teacher period	Face-to-face classes
8:15-9:15	Lesson 1	
9:15-9:35	Recess 1	
9:35-10:35	Lesson 2	
10:35-10:55	Recess 2	
10:55-11:55	Lesson 3	
11:55-12:15	Recess 3	
12:15-13:15	Lesson 4	
13:15-14:30	Lunch	
14:30-15:30	Lesson 5 Tutorials and after-school lesson support	Online lessons at home Tutorials and after-school lesson support will follow the existing online schedule and remain unchanged.

- (3) The EDB does not encourage a large number of students to stay for lunch at school. For students who live far away from school and do not have enough time to go home after lunch to participate in the afternoon online classes, they may dine out or have lunch at the school canteen. However, they must pay attention to the epidemic prevention measures, including maintaining social distancing and wearing masks as soon as possible after eating. Students may return to the school computer room after lunch for online lessons, and then go home after the class is over.
- (4) To help families which have difficulties in providing masks for children returning to school, the Education Bureau and our school will provide 1 box of masks for each student. Please fill in the electronic reply slip if you would like to obtain one.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Ms. Chan Pui Shan  
Principal



Mr. Lam Chi Kong  
Principal

----- ✂ -----

**Reply Slip (20<sup>th</sup> Notice for September/Whole-school half-day school resumption schedule updates Notice )  
(Please return this reply slip on or before 28<sup>th</sup> September 2020)**

1.  I have read this notice and have no queries.  
 I have some queries about this notice and wish to express my view:  
\_\_\_\_\_
2.  My child/ward will be able to attend online lessons at home.  
 My child/ward will have to stay at school in the afternoon for online lessons because of time constraints.
3.  I want to apply for a box of masks for my child.  
 I do not need to apply for a box of masks for my child.

Name of Student: \_\_\_\_\_ Class : \_\_\_\_\_ Class number: \_\_\_\_\_

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_ Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_